
Udvalget for Forskning, Innovation og Videregående Uddannelser

Til: Ministeren for forskning, innovation og videregående uddannelser

Dato: 10. december 2013

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

FIV alm. del

Samrådsspørgsmål F
Ministeren bedes redegøre for, om det er vigtigst for ministeren, at de stude-
rende kommer hurtigere igennem deres uddannelser, eller at de bliver dygti-
gere? Er det herudover vigtigst for ministeren, at gennemførelsestiden for de
studerende bliver hurtigere, end at flere gennemfører deres uddannelser?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Rosa Lund (EL).

På udvalgets vegne

Rasmus Prehn
formand
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